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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 7/2019 

Datum konání: 8. 10. 2019 

Místo konání: Městský úřad Kyjov, malá zasedací místnost  

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:   Ing. Vladimír Šimeček, Ing. Lukáš Lattenberg 

   

Zapisovatel:  Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  15.30 – 17.30 hod. 

 

Program jednání: 

1. Obhlídka platanů na ul. Komenského 

2. Sečení travnatých ploch 

3. Pořízení stroje na ekologickou likvidaci plevele 

4. Vodičkova louka – vyhloubení sondy 

5. VKP v Podsedkách 

6. Boršovské louky – realizace tůní 

7. Informace o iniciativě obce Ostrovánky 

8. Společné jednání KŽP 

9. Lokalita za školou Za Humny 

10. Obnovení značení NS 

11. Podpis memoranda s Povodím Moravy 

12. Různé 

 

Průběh jednání: 

 

1. Obhlídka platanů na ul. Komenského 

 

Komise provedla v rámci jednání obhlídku platanů na ul. Komenského, zejména posoudila 

stav ochranných obezdívek kořenových balů. Komise navrhuje ochranné obezdívky, které 

jsou v havarijním stavu odstranit. Stávající porosty břečťanů na kořenových balech zůstanou 

zachovány, budou pouze zakracovány tak, aby nerostly po kmenech stromů. Navržené 

odstranění havarijních ochranných obezdívek provedou TS Kyjov do 31. 3. 2020.   

 

2. Sečení travnatých ploch 

 

RNDr. Ambrozek upozornil, aby všechny plochy se zvláštní péčí byly na podzim posečeny. 
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3. Pořízení stroje na ekologickou likvidaci plevele 

 

Na základě předváděcích akcí strojů na ekologickou likvidaci plevele byl vyhodnocen jako 

nejvhodnější stroj od firmy ADLER. Odbor majetku, v případě volných finančních 

prostředků, zakoupí stroj ještě v letošním roce.      

 

4. Vodičkova louka – vyhloubení sondy 

 

Sonda k ověření hladiny spodní vody bude provedena po sklizni kukuřice.  

 

5. VKP V Podsedkách 

 

RM schválila příspěvek z rozpočtu města na managementová opatření do výše 30.000,- Kč. 

Smlouva o dílo na provedení opatření bude s dodavatelem uzavřena odborem majetku, termín 

provedení bude stanoven nejpozději do 15. 12. 2019.  

 

6. Boršovské louky – realizace tůní 

 

Mgr. Veverková informovala komisi o vyhloubení nové tůně v dané lokalitě ve spolupráci 

s TS Kyjov. Další tůně může být vyhloubena v dalším období.  

 

7. Informace o iniciativě obce Ostrovánky 

 

Ing. Berka, RNDr. Ambrozek a Ing. Lattenberg informovali komisi o jednání s p. Dlouhým, 

zastupitelem obce Ostrovánky. Pan Dlouhý představil záměr obce Ostrovánky a obce 

Bukovany na obnovu polních cest - zprůchodnění krajiny mezi uvedenými obcemi. V této 

souvislosti požádal o spolupráci, aby zprůchodnění bylo napojeno i směrem na Kyjov.  

V jarním období bude provedena obchůzka dotčených lokalit a bude navržena radě města 

nejvhodnější varianta napojení. 

 

8. Společné jednání KŽP 

 

Dne 21. 11. 2019 se ve Veselí nad Moravou uskuteční společné jednání zástupců KŽP 

z Kyjova, Veselí nad Moravou, Hodonína, Břeclavi a Velké nad Veličkou.  

  

9. Lokalita za školou na ul. Za Humny v Boršově 

 

Mgr. Veverková a RNDr. Ambrozek informovali komisi o možnostech využití lokality. Jedná 

se o 2 varianty (etapy) využití daného území. V první fázi je třeba snížit počet dřevin, plochu 

otevřít a zjistit stav navážky materiálu. V dalším fázi je možno vypracovat projekt na využití 

území např. pro lesopark. Ve všech krocích je nutno spolupracovat s Jihomoravským krajem, 

jako vlastníkem dotčeného pozemku. Rovněž je třeba respektovat ochranné pásmo přilehlé 

železniční tratě. Na příštím jednání komise bude předložena zpráva o možnostech využití 

území, aby mohlo být zahájeno jednání s Jihomoravským krajem o spolupráci na rekultivaci 

předmětného území.  
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10. Obnovení značení naučné stezky 

 

Na příštím jednání bude komise informována o finanční náročnosti provedení obnovení 

značení stezky. Jménem ČSOP Kyjov požádá o obnovení značení stezky Mgr. Veverková 

Klub turistů.  

 

11. Podpis memoranda s Povodím Moravy 

 

RNDr. Ambrozek prověří stav podpisu memoranda na Povodí Moravy. 

 

12. Různé 

 

Ing. Berka 

 Byla podána informace o zjištění aplikace jedu proti hlodavcům Stutox II na poli 

v blízkosti obce Sobůlky. Informace byla členům komise rozeslána před jednáním komise 

Mgr. Veverkovou. 

 Společnost Farmy Morava provede hnojení pozemků, které obhospodařuje a jsou ve 

vlastnictví města, a to z přebytků kompostárny Těmice. 

 Dotázal se na postup polepu autobusových zastávek k eliminaci nárazů ptactva do těchto 

objektů. Mgr. Veverková informala, že v Kyjově se jedná o 7 vytipovaných rizikových  

objektů. Na příštím jednání komise bude navrženo konkrétní řešení, včetně vyčíslení 

předpokládaných nákladů. 

 

Paní Krakovská 

Dotázala se na možnost výsadby lípy na městském pozemku skautským oddílem. Paní 

Krakovská zašle žádost o možnost výsadby na TS Kyjov panu Ing. Šimečkovi a na odbor 

majetku Ing. Blažkovi. 

 

PaedDr. Navrátil 

Upozornil na špatný stav cesty na ul. Kostelecká za mostem, kde po položení silničních 

panelů vzniká při deštích velká louže. Bude podán podnět na TS Kyjov k provedení nápravy. 

 

Ing. Lattenberg 

Upozornil na 2 kaštany v blízkosti Rákosníčkova hřiště za domem kultury. Z hlediska 

bezpečnosti bude vhodné provést redukční ořezy a instalovat bezpečnostní vazby.  

 

Ing. Blažek 

Informoval komisi o Výzvě č. 9/2019 Ministerstva životního prostředí. Výzva se týká 

předkládání žádostí o poskytnutí podpory při výsadbách stromů, které budou realizovány na 

veřejně  přístupných místech v obcích, případně v uzavřených vnitroblocích bytových domů.    

V této souvislosti byli členové komise požádáni o vytipování vhodných míst k výsadbě dle 

této výzvy. Výzva v celém znění je přiložena k tomuto zápisu jako příloha č. 2. 
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Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

- 10/2019 – KŽP doporučuje provést likvidaci těch ochranných obezdívek kořenových balů 

platanů na ul. Komenského, které jsou v havarijním stavu. Likvidaci provedou TS Kyjov 

v termínu do 31. 3. 2020.    

- 11/2019 –  KŽP doporučuje připojit se k iniciativě obce Ostrovánky při obnově 

zprůchodnění krajiny v okolí Kyjova.   

 

Úkoly pro členy komise:   

-------- 

 

Termín dalšího jednání:  7. 11. 2019, 15:30 hod.  

 

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Berka Pavel 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

2. Výzva MŽP č. 9/2019  


